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Protokoll Årsmøte Norsk Boxerklubb avd. Oslo og Akershus 

14. desember 2023. 

Dagsorden 

l. Velkommen v/Anne 

2. Godkjenning av innkalling 
Godkjent 

3. Valg av møteleder 
Anne er valgt 

4. Valg av referent 
Line er valgt 

5. Valg av to personer til å underskrive protokollen 
Olav Grønmyr og Ingunn Terjesen velges 

6. Årsmelding 2022/2023 
e Anne går gjennom årsmeldingen (sorri ligger på nett). 

7. Regnskap 2022/2023 og revisors beretning (legges frem ved møtestart) 

Regnskapet godkjennes. Revisor har oversendt signert regnskap og 

skrevet revisorrapport. Årsmøtet tar regnskapet til orientering. 

8. Innkomne saker 
Ingen innkomne saker 

9. Vedta hvilket helseprosjekt inntekt fra grasrotandelen skal doneres til. 

(ref vedtak i årsmøtet 2016 om at inntekten fra grasrotandelen skal 

doneres til forskning på Boxer fra 2017. Ved overskudd i regnskap) 

Årsmøtet har vedtatt at lokalavdelingen gått med såpass mye 

underskudd, at vi ikke har anledning til å støtte noe helseprosjekt i år. Ny 



vurdering gjøres til neste år. 

10. Handlingsplan 2023/2024 

Avtroppende styre har forpliktet lokalavdelingen til noen aktiviteter 

(utstilling i samarbeid med hovedstyret i februar/mars, boxerleir og MH 

test). Ut over dette er det viktig for avtroppende styre å la det nye styret 

legge opp aktiviteter etter det de synes er viktig. Årsmøtet støtter dette. 

11. Budsjett 2023/2024 (legges frem i møtet) 

Det legges opp til et budsjett som bygger på regnskapet for 2023. Vi har 

justert slik at vi ikke planlegger et underskudd på trening i Drammen 

hundepark. Vi har også justert opp minimumsantall deltakere på hvert 

kurs fra tre til fire på boxerleiren. Vi legger opp til et lite underskudd for 

2024. Budsjettet er godkjent. • 

12.Valg: 

a) Leder (for 2 år) -Anne Ekstrøm foreslås som leder for to nye år. 

Enstemmig vedtatt. 

b) l Styremedlem (for 2 år)- Line Orlund er foreslått som styremedlem. 

Enstemmig vedtatt. 

c) 2 Varamedlem (for 1 år)- Eli Capuferro stiller som varamedlem. 

Enstemmig vedtatt. Vi har ikke klart å finne kandidat til det siste 

varavervet. Årsmøtet ber styret om å jobbe videre med å finne en 

kandidat til varavervet og gir dem tillatelse til å supplere dersom/når 

de finner en egnet kandidat. 

d) Revisor- Tone Granli velges som revisor. 

e) Valgkomite - det er ikke kommet inn kandidater til verv i • 

valgkomiteen. Vi foreslår derfor at vi viderefører praksis med at de 

som ikke er på valg kommende år, er valgkomite. 

Årsmøte takker av Ingunn Terjesen som gir seg i styret etter å ha sittet 

sammenhengende siden 2007. 

Olav Grønmyr 

,,. -) -) 

C)!J"I," / / , 
f)tC~, ~ 

Ingunn Terjesen 
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